
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 21.06.2022 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul , '

linerii gedinlei extraordinare de lucru.
$edinla incepe la ora 1400 , participi 9 consilieri din 13 in funclie .Lipsesc d

nii consilieri Bumbeneci Romicd , Moiceanu George-Nicolae, Pislaru Nicolae
DragoE qi Schioapa Daniel. La Eedin!6 participd d na secretar general Leca Andra.

$edinfa este legal constituitd, aceasta a fost legal convocati de primarul
comunei Berevoeqti prin adresa nr.37 86 I 17 .06.2022.

Preqedintele de gedin!6 este d-1. consilier Mazilu Ionel care ia loc la prezidiu

Ei prezintd proiectul ordinii de zi:
l.Prezentarea procesului verbal de la gedinta anterioari, prezinti

doamna secretar general Leca Andra.
2.Proiect de hotirire privind modifcarea HCL nr.26129.04.2022 privind

Centru Comunitar Integrat in comuna Berevoegti.
3.intreblri qi interpellri

Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 3 puncte qi este aprobat in
unanimitate.
D-l Viceprimar:inainte de a incepe Eedinla il invit pe Stana pt depunerea
jurdmdntului
D na secretar prezintd d lor consilieri incheierea civild a Judecdtoriei Cdmpulung
pronunlati in dosarul nr.3047120512022 din 15 iunie 2022 privind validarea
mandatului de consilier local al supleantului PNL Stana Dumitru Marian catzatd de

demisia din Consiliul Local BerevoeEtti a d lui Pand lancu
D-l Stana este invitat sd rosteascd jurdmdntul in calitate de consilier local, iar acesta

Se trece la pct.l la care d-na secretap general prezintd procesul verbal al

Eedinlei care s-a desfEEurat in data de 07.06.2022.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat in
unanimitate.
2. Proiect de hotirflre privind modifcarea HCL nr.26129.04.2022 privind
Centru Comunitar lntegrat in comuna Berevoeqti
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , expunerea de motive a primarului comunei
Berevoeqti qi raportul de specialitate .Prezintd d-na secretar Leca Andra.
D-l Viceprimar:V am explicat, este vorba doar de sumd, de contribulia de 2Yo .Din
cAte m am informat sunt localitdli din mediul rural care au pus de 2 sau 3 ori valoarea
proiectului, la noi nu este cazul.



D-l Busuioc:Care este termenul de incepere , de execulie?
D-l Viceprimar:Nu gtim acum, suntem lafaza de aprobare proiect
D-l Busuioc:O sd fie un proiect care odatd inceput se va derula fosrte repede
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre Ei cu
unanimitate de voturi pentru (9) este adoptatl H.C.L. Berevoe$ti nr.35 din
21.06.2022.
3.intreblri qi interpeliri
D-l Busuioc:Sd se dea cu mdtura aici, pe jos, de fiecare datd md murddresc

D-l Badea:Nu lucreazd nimeni aici?
D-l Viceprimar:La muzeu, la bibliotecd, nu mai lucreazd nimeni
D-l Badea:De ce?

D-na Leca:D na Alina este in concediu cregtere copil p6nd in august 2023
D-l Badea:in situa{ia asta trebuia sd numi}i pe cineva temporar, trebuie sd

funclioneze biblioteca.O persoand angajatdpe perioadd determinatd, postul este de

referent culturd , dvs trebuia sd angaja{i pe cineva pe duratd determinatd , un an de

zile
D-l Viceprimar:Vom da o dispozilie altei persoane, poate fi desemnatS o persoand

prin di spo zilia primarului.
D-l Badea:De multe ori copiii au vrut sd imprumute cdrfi qi nu au putut, nici mdcar

nu au avut posibilitatea sd retumeze cdr\ile, nu au avut cui.Un bibliotecar trebuie sd

aibd o bazd de date.Ali fbcut concursul pt bibliotecar atunci am intrebat unde s a

afigat acest concurs, uitali vd ce persoand a\i angajat, dvs sunteli direct rdspunzdtor

prin dispozilie rdspundeti dvs de bibliotecar din c6te imi aduc aminte.

D-l FrAIilA:Ce facem cu gan{ul Profi-Frdfild.Trebuie fEcut

D-l Viceprimar:Ori de cdte ori am fost contactat qi am putut s5 fac, am fbcut.A fost

un caz cu canalizarea de la blocuri, s a infundat, m au anuntat iar p0nd la ora 3 am

adus vitanja, cu toate cd nu era obligalia noastrd ca primdrie.In ceea ce privegte apa

pluvialS care se adund pe acestd luncd , qanlurile sunt parfial fEcute, apa de pe luncd

se adund toatd in cSmin la Georgel dupd care traverseazd drumul gi vine in
proprietdlile private, se opreqte in grddinS'la Oltenagul.Nu putem interveni in
proprietdli private.Singura solulie ar fi ca atunci cdnd ddm drumul la canalizare

renunlam la canalizarea de la blocuri gi si blgdm apa de la dvs pe acel canal sI I
aducem cu tuburi ingropate gi sd i dim drumul in pdr6ru1 BdtSii la apd, este singura

solulie din punctul meu de vedere.
D-l Frdtila:Trebuie sd facem ceva acolo.Pe Valea Satului s a fbcut, d I Robert Badea

a insistat gi s a mai ftcut cdte ceva
D-l Badea:Tu ai ridicat mdna fdrd s[ pui nicio condilie, eu nu am ridicat m6na

aga.Trebuia sd pui condilia asta:eu mai sunt de acord cu proiectele voastre cdnd o sd

face[i ganlul pe luncd



D-l Viceprimar:De cdte ori am putut inetrvenii la canal am venit cu oameni gi I am

curalat.Ne am oprit cdnd d na Carmen nu ne a perrnis si intrdm in proprietate

D-l Pduna:In primul r6nd trebuie sd vedem al cui a fost qantul respectiv, plec6nd de

la Georgel qi ducdndu se pdnd jos, pe timpul CAP ului cine il gospoddrea, a fost al

primdriei sau a fost cumva al apelor.Gregeala s a fEcut cdnd s au dat Titlurile de

proprietate, inclusiv pe gan!.Trebuie indentificali toli proprietarii care sunt limitrofi
cu gan{ul, discutat cu ei dacd dau voie ca acest qan! se se decolmateze gi atunci sunt

doud solulii ori ii chemdm cu Titlurile de proprietate gi le corectdm scddem ganlul

respectiv iar altd solulie este ca apa sd o ducem undeva cdtre gdrld, o lucrare cu

proiect.
D-l Viceprimar:Cea mai bund solu{ie este sd dai drumul la apd in pdrArul B6taii.
D-l Badea:Cdnd am cerut pt gcoalb pragurile de reducereavitezei, ne au trebuit 3 ani

pt o lucrare simplI qi acum pt lucrarea asta consisitentd spuneti cd se

rezolv[.Oamenii au primit certificat de proprietate gi cu qanlul acesta, e normal acum

sd nu iqi doreascd lucrdri publice pe proprietatea lor.Noi trebuie sd ne gdndim la o

solulie pragmaticd pt a reuqi s[ facem ceva.E vorba de toat[ lunca, de la biserici
pAnd la dispensar apa e permanent in aceste qan{uri.Gdndili va din punct de vedere

sanitar nu este normal s5 stea apamai ales acum pe c51dur6, rdspdndegte tot felul de

boli.Noi trebuie sd lu[m mdsuri eficiente pt a decolmata acest qan] gi singura solu]ie

e sd i ddm drumul pe Bitaia.S au aprobat acolo nigte bani pe Bdtaia, nu s arezolvat
pe Bdtaia cu qanful?
D-l Viceprimar:Nu am avut niciodatd bani prinqi pt qan!, era vorba de regularizate
gi indiguire Pdr6rul Bdtaia, dar nu am reuqit sd prindem finanlare.

D-l Badea:Pe Valea Satului acolo pe Siligte cele doud sdlcii nu au fost tdiate?!

D-l Viceprimar:Mai mult de atdt nu pot si fac, am chemat pe cei de la Distribulie
Oltenia, au venit au fEcut 5 poze au zis cd imi di o solulie, cd vor gdsi o solulie cu

departamentul tehnic
D-l Badea:Pe Valea Berii a{i pus cei 2 st6lpii?
D-l Viceprimar:Nu
D-l Badea:Discutdm de 3 luni, am zis de tuburile care sd le amplasdm in Baba, s-a

frcut?
D-l Viceprimar:Vd promit c6 sdptdmdna viitoare il duc

D-l Badea:Atunci cdnd am discutat la Sava in Rdugor, acolo repede am dat proiect

de hotdrdre inbaza unei cereri, dar in partea cealaltd pe Fala Cdmpului?

D-l Viceprimar:Am fost la Ungureni cu buldo, am fbcut la Dealul Crucii
D-l Badea:Am vdzut buldoexcavatorul a lucrat 2-3 sdptdmdni la podul de aici, pAn6

la urmd tot nu ali pus gabioane la capete, nu a ftcut dec6t sd dea pdmdntul

D-l Viceprimar:Cine a zis de gabioane acolo?

D-l Badea:Ce punem acolo la capete unde sunt tuburile, ce punem?

D-l Viceprimar:Betoane gi nisip nu am pus gabioane



D-l Badea:Pdi nu am zis c[ trebuie intirite cele doud capete, inseamnd cd facem

acolo sd I ia apa din nou.Am folosit buldoexcavatorul doud sdpltdmdni, o sd vind
valea mare gi o s6 ia gi podul Ssta iar o sd bdgdm bani.Sunt lucrdri importante care

nu necesitd atdta complexitate qi tot nu le facem, dar unde sunt interese facem, de

exemplu s a rezolvat acolo in R6uqor
D-l Viceprimar:Nu s a rezolvat nimic, nu s au montat tuburile
D-l Badea:Urmeazd,
D-l Viceprimar:Da
D-l Badea:Apropo de luncd, nici qanlul acesta nu putem sd I facem, sd I rezolvdm
exact pe centru.Trotuarul de la capdtul goselei e ftcut incolo spre Curtea de Argeg?

D-l Viceprimar:Acum profitali cd d I primar nu participdla gedint[
D-l Badea:Discutam.S a rezolvat problema doamnelor care au venit in gedin!5 cu

apa in Strdmbu?
D-l Viceprimar:Cdnd am sd rezolv cu goferul de pe buldo, am sd rezolv, nu am cu

cine lucra
D-l Badea:Dvs executivul ali cerut cd trebuie sd transformdm un post de gofer in
buldoexcavatorist, I ati avut acum vrem s[ vedem eficienla
D-l Busuioc:Vd dau pe whatsappo problemd de pe luncd de la Crinu B[dald in jos

bdlteqte apa
D-l Badea:De la bisericd in jos e apd
D-l Pduna:in prima fazd ar trebui somaJie la fiecare proprietar sd gi facd qanlul

D-l Viceprimar:Am fEcut ganJul de la Bebe Moldoveanu, am cdrat cu cSrutele

D-l Busuioc:CAnd?
D-l Viceprimar: Ieri, alaltiieri
D-l Busuioc:Au muncit ei acolo
D"l Viceprimar:ei au curdlit, noi am cdratmaterialul.P6nd la urmd e noemal ca omul
sd qi facd qanlul
D-l Pduna:Trimiteli le somatii

Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi, preqedintele de Eedinla declard

inchise luer[rile acesteia.

$edinfa se inc[eie in jurul orei

t e;* t-u incheiat
\*t\

1510.

prezentul proces verbal.

Secretqr sLneral ,

uGfioMtro
U'

Mazilu lonel


